
 

 

 

 

 

ACTA 83a. ASSEMBLEA DE LA JUNTA GENERAL DE L’ASSOCIACIÓ DE CÀMPINGS I C.V. DE LA PROVÍNCIA DE BARCELONA 

 

Convocatòria: 

• Data: 15 de febrer 2017 
• Hora: 16:30 h en 1a convocatòria i a les 17:00h en la 2a convocatòria 
• Lloc: Edifici FOMENTO DEL TRABAJO, Via Laietana, 30-32, Barcelona 

 

 

CÀMPINGS ASSITENTS 

1. Can Cervera (43) Sr. Manel Cervera  
2. El Pasqualet (46) Sra. Josefina Soley 
3. El Pont (41)  Sr. Francisco Caballé 
4. El Vedado (47)  Sr. Francisco Caballé 
5. Els Pins (7)      Sr. Myram Sisa 
6. Platja Vilanova (36) Sr. Antonio Sánchez 
7. La Rueda (37)  Sr. Eduard Santaeulàlia 
8. La Verneda (20)  Sr. Carles Borrell 
9. L’Esplanada (45) Sr. Jaume Mercadé 
10. L’illa (44)  Sr. Francisco Caballé 

11. Masnou (30)  Sr. Joan Casas 
12. Estrella de Mar   Sra. Laura Martínez 
13. Tres Estrellas (31) Sr. Alfonso Troyano  
14. Vilademager  (38)  Sr. Miquel Torrents 
15. El Pla de Mar (5) Sr. Joan Aubanell 
16. Del Mar (2)  Sr. Joan Aubanell 
17. La Conca (10)  Sr. Joan Aubanell  
18. Freixa (51)   Sra. Carme Capdet 
19. Globo Rojo (24)  Sra. Anna Brun 
20. La Maresma (21) Sra. Dolors Torrent  

 

 

S’excusen: 

21. Barcelona (29) 
22. Bell Sol (15) 
23. Blau-mar  (9)  
24. Bon Repòs (11) 
25. Bona Vista (19) 
26. Cal Paradís (   )  
27. Celmar (3) 
28. Costa Dorada (23) 
29. El Caballo de Mar (16) 
30. El Carlitos (26) 

31. El Carro (25) 
32. El Far (17) 
33. El Garrofer (34) 
34. El Pinar (12) 
35. El Toro Azul (28) 
36. Enmar (14) 
37. Kanguro (22) 
38. L’Espelt (49) 
39. La Tatgera (48) 
40. La Tordera (4) 

41. Les Illes (42) 
42. Lluçanès (39) 
43. Mar y Sol   (8) 
44. Marcos (27) 
45. Oasis  (13) 
46. Roca Grossa  (18) 
47. Rupit (40) 
48. Sitges (33) 
49. VilanovaPark(35) 

 

 



S’inicia la sessió a les 17:10h en segona convocatòria: 
 
1. Lectura i aprovació de l’Acta de la sessió anterior. 

 
S’aprova l’Acta de la sessió anterior 

 
2. Presentació de candidatures a President de l’associació 

Hi ha només una sola candidatura per aquestes eleccions a la presidència de l’associació que ha estat presentada dins del temps 
i forma per el Sr. Francisco Caballé de Pol.   

3. Elecció del President  

Relació dels càmpings assistents amb el vot afirmatiu a la presidència del Sr. Caballé de Pol: 

1. Can Cervera (43)  Sr. Manel Cervera  
2. El Pasqualet (46)  Sra. Josefina Soley 
3. El Pont (41)  Sr. Francisco Caballé 
4. El Vedado (47)  Sr. Francisco Caballé 
5. Els Pins (7)      Sr. Myriam Sisa 
6. Platja Vilanova (36)  Sr. Antonio Sánchez 
7. La Rueda (37)  Sr. Eduard Santaeulàlia 
8. La Verneda (20)   Sr. Carles Borrell 
9. L’Esplanada (45)  Sr. Jaume Mercadé 
10. L’illa (44)   Sr. Francisco Caballé 
11. Masnou (30)  Sr. Joan Casas 
12. Estrella de Mar   Sra. Laura Martínez 
13. Tres Estrellas (31)  Sr. Alfonso Troyano  
14. Vilademager (38)   Sr. Miquel Torrents 
15. El Pla de Mar (5)  Sr. Joan Aubanell 
16. Del Mar (2)  Sr. Joan Aubanell 
17. La Conca (10)  Sr. Joan Aubanell  
18. Freixa (51)   Sra. Carme Capdet 
19. Globo Rojo (24)  Sra. Anna Brun 
20. La Maresma (21)  Sra. Dolors Torrent 

Vots delegats degudament presentats i signats:  

21. Roca Grossa  Sr. Joaquim Pujol 
22. Bona vista  Sr. Joaquim Cases 
23. El Pinar  Sra. Rita Jordà 
24. Vilanova Park Sr. Xavier Martínez 
25. Sitges  Sra. Azucena Villada 
26. Costa Dorada Sr. Francesc Puigvert 

Abstencions: 

27. Masnou   Sr. Joan Cases 

Sr. Cases vol que consti en acta que la seva abstenció està motivada per la percepció evident de que durant els últims temps els 
càmpings associats no demostren gaire interès per assistir a les convocatòries d’assemblees o per altres reunions de zones que 
cada vegada tenen menys assistències. Creu que fa falta que apareguin nous candidats a la presidència perquè aquesta associació 
reinici una nova etapa amb més dinamisme per estimular a les noves generacions.    

Sr. Caballé de Pol està d’acord en que cal fer modificacions alhora de convocar les reunions perquè l’associació estigui més oberta 
i pugui recollir millor les necessitats dels socis.  

Proposa que el representant de cada zona prepari i comuniqui un calendari de reunions dins de la seva zona amb l’objectiu 
d’apropar-se més entre càmpings, així serà més fàcil debatre la problemàtica que tinguin i recollir-ne les necessitats per traslladar-
les a les reunions que es fan els dimecres a la seu de l’associació.  



Les reunions dels dimecres a l’associació no caldrà fer-les cada setmana, es faran com a mínim una vegada al mes per tractar els 
temes que els representants de zona ens traslladin.  

Per cada zona s’han d’escollir els següents vocals, s’ha previst també la data de la reunió: 

• Maresme    9 vocals  - Càmping Masnou  (1-3-17) 
• Interior    5 vocals  - Can Cervera          (15-3-17) 
• Castelldefels + Garraf  3 vocals  - Vilanova Park        (9-3-17)   

 
La missió dels vocals consisteix en: 
 

• Escollir un representant de cada zona 
• Canalitzar els problemes de cada zona a la seu 
• Assistir a Juntes mensuals o Directives que s’organitzin a la seu per tractar els temes que més preocupen.  

 
Sra. Anna Brun comenta la necessitat d’escollir un Vicepresident que pugui ‘aprendre’ i seguir els passos del Sr. Caballé amb 
l’objectiu que donar-li suport i preveure una futura nova Presidència que estigui preparat per tirar endavant aquesta associació. 
 
 

4. Informe del President. 
 
Sanitat: 
Aquesta temporada signarem el conveni per a les analítiques amb el mateix laboratori que les feia, però el nom de l’empresa ara 
és  Assistència Tractaments i Gestió, S.L. (ATGest). El Sr. Agustí Campins seguirà essent la persona que recull les mostres i que 
es posarà en contacte amb els càmpings per coordinar aquesta feina. El dimecres 21 de març tenim reunió a la seu per signar el 
Conveni.    
 
Cal que les analítiques de sanitat es facin a inici de temporada, millor abans d’obrir si és possible. Les analítiques de piscines també 
es recomanable que estiguin fetes a principi de temporada de piscina.   
 
Sr. Aubanell comenta la possibilitat de convidar a una reunió de zona a la inspectora de sanitat que els toca perquè els expliqui i 
informi de les seves exigències, i que puguin aconseguir una relació més unificada a nivell de criteris. 
 
Sr. Cases és partidari de que quedi un acord obert en aquesta assemblea perquè si es recullen actuacions complicades i 
exagerades de les inspeccions presentem QUEIXES i aturem la pressió que en conjunt es percep cada temporada. 

 
Inundabilitat: 
 

Existeix una taula de treball per aquest tema: 
 
Urbanisme, ACA, Turisme, Protecció Civil, Associació Girona, Associació de Tarragona, Associació de Lleida i Associació de 
Barcelona. 
 
La Associació de Barcelona porta dos assessors, el del Maresme Sr. Romero i per la resta de casos els Sr. Suarez de Ambiaudit. 
 
S’ha demanat a la Generalitat que enviïn un llistat a l’associació dels càmpings afectats per la inundabilitat. 
 
Hi ha tres tipus d’afectats, els que estan en vermell tenen afectació immediata. Es llegeixen la llista dels afectats en vermell i a la 
sala hi ha cares de sorpresa perquè alguns càmpings descobreixen la seva afectació en aquell moment. 
 
L’associació farà un Pla Conjunt per aquest tema, es convocarà una reunió properament amb tots els afectats i amb la presència 
dels dos assessors que tenim.  

 
PAU’S 
 

El termini de presentació s’acaba el 15-7-17 
 
El Sr. Delhors recomana que s’entri a la plataforma HERMES sense haver-lo presentat prèviament a Protecció Civil degut a que hi 
ha moltes diferències salvables que una vegada ja està entrat, difícilment es poden millorar.  
 
 



Temporals a Malgrat de Mar 
 

S’ha presentat un dossier que han elaborat els càmpings Els Pins i Les Nacions. Se’ n’ha enviat una còpia a: 

• Ministre de Foment 
 
En mà s’ha presentat a: 

• Director General de Turisme de la Generalitat  
• Subdelegat del Govern perquè el Sr. Enric Millo ho tramités 

 
Es va fer un escrit a la Alcaldessa de Malgrat felicitant-la pel nou càrrec i oferint-nos per a col·laborar en els temes a tractar pels 
càmpings de la zona. 

 
SGAE 
 

La FEEC ha signat un conveni i han pactat, nosaltres volem estudiar si tenim gaires càmpings que estiguin pagant per preparar-
nos per aquesta temporada. 
 
De moment sabem que: El Carlitos i El Globo Rojo estant pagant.  

 
Eleccions Sindicals 
 

Es recorda que per a properes negociacions de Conveni,  faran falta persones ‘treballadors’ que tinguin una vinculació ‘propera’ a 
l’empresa. Es recomana als càmpings que tinguin present que si no aconseguim la negociació que ens interessa podem perdre el 
Conveni amb el que tots treballem. 

  
 

5. Precs i preguntes. 
 

La temporada sembla que es presenta molt bé, hi ha més dinamisme, no obstant el Sr. Caballé comenta que des de Foment la 
percepció és que hi ha desacceleració a l’economia.  

  

S’aixeca la sessió a les 19h del dia d’avui.  

 

 

  

 

  El President                             El Secretari   

 


